
Evaluatie TK verkiezingen 2017-04-12 door Wim van Den Dool 
 
 

1. aanloop en verkiezing lijsttrekker 
2. campagnecommissie 
3. verkiezingscongres 
4. kandidaten: wat opviel. 
5. verzachtende omstandigheden 
6. organisatie 
7. toekomst 
 
1. Wat er ook geroepen wordt er is een lijstrekkersverkiezing geweest. Ancilla is met 

overgrote meerderheid verkozen op de ALV. Iedereen was het er over eens dat we 
hiermee een goede mogelijkheid hadden om in de volkvertegenwoordiging gekozen te 
worden. De stemming was nogal opgetogen.  

 
Aanbeveling: lijsttrekkersverkiezing online organiseren met lidnr als sleutel. Gezien het 
percentage ICT-ers in de partij moet dat zonder hindernis een fluitje van een cent zijn. 
 
Effect: lijsttrekker wordt ook door de thuisblijvende leden  meer gesteund. Minder 
muitende piraten. 
 
2. Er werd vervolgens een campagnecommissie opgericht die geen mandaat had van de 

ALV. Dit druist in tegen de democratische beginselen die we als partij huldigen. Er 
werden embargo’s afgesproken die de transparantie van de partij schade hebben 
berokkend. Op mij kwam het over of 1 afdeling de macht pakte binnen de partij. 

2.1 vervolgens werd er veel vergaderd en kwam er weinig tot stand zodanig dat zelfs de 
hele campagne gevaar liep toen de het clubje de handdoek in de ring  gooide. 

2.2  Gelukkig waren er enkele leden die  het belang van een goede campagne inzagen en 
niet gingen vergaderen maar zich daadwerkelijk met fysieke zaken zoals 
foldermateriaal en logistiek bezig gingen houden. Rico Brouwer zag het belang in van 
goede distributie en dat heeft redelijk tot aardig gewerkt. Ook onze webshopbeheerder 
Henk  heeft zich hierin gunstig onderscheiden. 
 
Aanbeveling : Oprichting permanente campagnecommissie. Als er geen verkiezingen 
zijn  Het land in om contact met de keizer te leggen. Op braderie of popfestival. 
 
Effect: grotere bekendheid. Meer leden. 

3. verkiezingscongres. 
Korte omschrijving: Als partij hadden we genoeg aan het servet we waren nog niet toe aan 
het tafellaken. Qua publiciteit viel de schaal naar een kant die ik niet had verwacht. We 
hebben gezien dat andere partijen hun congres veel later hebben gehouden. De lokatie was 
ondermaats. En de kosten te hoog. Deze kosten hadden we in de campagne beter kunnen 
besteden. De gedachte om in het centrum van het land te vergaderen is wel een goede die 
moeten we vasthouden. 
 
Aanbeveling: bij deze verkiezingen 2maanden later vergaderen. Kleinere lokatie kiezen. 
Kosten naar beneden bijstellen zodat er voor promotie meer overblijft. 
 
Effect betere pers, meer middelen, betere organisatie. 
 
 



 
4. kandidaten. 
Er werden leden als kandidaten gepresenteerd die pas een paar dagen lid waren. Dit heeft 
veel kwaad bloed gezet onder de leden die tot het inventaris behoren. Op zich best aardige 
mensen met sommigen een specialisme dat we best kunnen gebruiken als partij. 
 
Veel van die kandidaten(en dan bedoel ik allen) hebben zich niet of nauwelijks in de 
campagne laten horen zijn aktief geweest met een activiteit. Bijvoorbeeld de 
verkiezingsmarkten; Als er op een dag 5 verkiezingsmarkten zijn  dan moet je daar met 4 
à 5 kandidaten van de kieslijst kunnen staan. Je verkiesbaar stellen schept wel  
verwachtingen bij leden. Bijna verplichtingen. Sommigen hadden niet meer tijd alle 
begrip daarvoor.  Zelf heb ik de handen uit de mouwen gestoken en met iedereen die in 
zuidwest Nederland beschikbaar was(op 1 na) campagne gevoerd en geplakt. Doordat de 
communicatie in Rotterdam goed verliep kunnen we tevreden zijn met het behaalde 
resultaat (met max 10 man 0,4% van de stemmen) 
 
Daar tegenover staat dat er ook een aantal zijn die de benen uit het lijf hebben gerend om 
overal aanwezig te zijn. Soms wel een beetje teveel en dan verslaap je jezelf. 
 
Aanbeveling: kandidaten voor de 2e Kamer  moeten minimaal 1 jaar lid zijn om in 
aanmerking te komen voor de kieslijst. De bestaande regels moeten daartoe worden 
aangepast. 
 
Effect. Geen kritiek over zgn baantjesjagers. 2 Echt 100% met zijn allen de schouders 
eronder. 
 
5.verzachtende omstandigheden 
 
Soms heb je wind mee en soms tegen.  
Door de wetsvoorstellen over oa sleepnet en privacy leek voor ons een goede afloop bijna 
niet  stuk te  kunnen gaan. Geen Sijl was ons altijd goed gezind. Jammer dat zij met een 
eigen lijst kwamen en ook het FVD heeft ons wel wat stemmen gekost. Diverse 
onderdelen van hun programma kwamen rechtstreeks uit items die wij al jaren voor staan. 
Om het impopulair te stellen dezelfde splinters versplinterd. Zonder GeenPeil waren we 
verder in de goede richting gegaan. 
 
Aanbeveling: Richt een comité op om fusie van gelijkluidende partijen te onderzoeken. 
Als je later geen overeenstemming kan bereiken , is het tijd om af te haken. 
 
Effect: eerder Kamerzetels. 
 
6. zie 2.2 + Er is naar mijn mening teveel vergaderd en te weinig de handen uit de 
mouwen gestoken. IN Rotterdam is er 1 vergadering belegd+ 1kroegmeet en dat was 
voldoende. 
 
7.Er ligt reeds een plan bij het bestuur om voor mensen met een hulpvraag op ict- gebied 
die dat niet kunnen betalen. Gratis te helpen. Zoals vroeger de SP ook deed. In de 
commentaren op de site heb ik gelijke woorden van die strekking gezien. 
 
Na de verkiezingen is het zeer stil in de mailboxen. Zijn we ineens niet meer aktief? De 
gemeenteraadsverkiezingen komen er aan. Werk aan de winkel 
Wim 
 



 
  


